

领科教育苏州校区 2019 年招生简章

Admission Booklet 2019

2010年6月，领科教育集团与苏州工业园区星海实验中学合作，创建苏州工业园区领科海外教育学校。已有六届430名毕业生全部被国外知名大学录取，其中70%的学生进入了世界排名前100位的一流大学。

In June 2010, Ulink Education Group cooperated with Suzhou Industrial Park Xinghai Experimental Middle School to found the Ulink College of Suzhou Industrial Park. There are almost 430 graduates have been admitted to the universities worldwide during the past six years, and 70% of them have entered into the world Top 100 university.

2015年8月，领科苏州整体搬迁至全国唯一的高等教育国际化示范区——独墅湖科教创新区。学校与29所中外高校为邻，联动高校优越的教育资源，将学校打造成一所重质量、创特色的一流科技高中。学校开设最适合中国学生学习的ALevel金牌课程和多种素质培养项目，发挥强大的中外教团队作用，提供全程贴心的升学服务，帮助学生实现更高、更远、更强的发展目标。

In August 2015, Ulink College of Suzhou Industrial Park relocated to the solely international demonstration area of higher education in China — Dushu Lake Science, Education, Innovation District of Suzhou Industrial Park. We are surrounded by 29 domestic and international universities and research institutions so that we have taken full advantage of the outstanding education resources nearby and are committed to establishing a leading science and technology high school concentrated on quality and features. We offer the most desirable course—ALevel for Chinese students to fit in and provide a complete and caring counselling service. There is an excellent teaching faculty consisted of both local and international teachers to help students realize higher, further and stronger development goals.

一、招生对象

初三、高一学生（面向全国，不限户籍）

1. Acceptance student
9th and 10th grade students

二、报名方式

网上报名：登陆 www.sz-alevel.com，点击“招生报名”，即可填写报名表。

（考生一旦报名成功，我校不接受任何考试费的退费申请。报名过程中，如有疑问，请拨打 0512-67678828/67678838 进行咨询。）

2. Application
Apply on line via www.sz-alevel.com. Click “application” and fill in the form.
Please be noted that we will not accept any requests for a refund if the candidates successfully apply for the entrance exam. Any questions, please feel free to dial 0512-67678828/67678838 for further information.

三、招生说明会及入学考试时间安排

1. 招生说明会与开放日时间：

- 2018 年 11 月 25 日（周日） 13:00-17:00
- 2019 年 3 月 24 日（周日） 13:00-17:00

2. 考试时间：

- 春季招考 2018 年 12 月 2 日（周日） 12:00-17:30
- 春秋招考 2019 年 1 月 13 日（周日） 12:00-17:30
- 秋季招考 2019 年 3 月 31 日（周日） 12:00-17:30
- 最后招考 2019 年 6 月 23 日（周日） 12:00-17:30

说明：考试当天，请学生携带准考证入场（准考证网上报名完成后，即可在线打印）。

3. 重考安排：

- 2019年1月13日（周日）12:00-17:30（春季招考的重考）
- 2019年6月23日（周日）12:00-17:30（秋季招考的重考）

说明：每位考生每年只有一次重考机会。

3. Admissions date

a. Information session and open day

November 25th 2018 (Sunday) 13:00-17:00

March 24th 2019 (Sunday) 13:00-17:00

b. Entrance exam

December 2nd 2018 (Sunday) 12:00-17:30

January 13th 2019 (Sunday) 12:00-17:30

March 31th 2019 (Sunday) 12:00-17:30

June 23rd 2019 (Sunday) 12:00-17:30

c. Re-sit exam

January 13th 2019 (Sunday) 12:00-17:30

June 23rd 2019 (Sunday) 12:00-17:30

A student can only take one re-sit test within a year.

Please download and print your admission ticket from the school website and bring it to the exam center.

四、招生考试安排

考试科目：英语+数学+科学（物理与化学）+面试

考试结果将在考试结束后的3个工作日内公布。

请考生于我校官网 www.sz-alevel.com 自行下载考试说明。

入学考试报名截止日期是考前3个工作日。

4. Exam Arrangement

Test subjects: English, Mathematics, Science (Physics and Chemistry), Interview

If you need instructions of the tests, please consult the information on school website.

Exam results will be announced after three working days.

The deadline to apply for the exam is three working days before the exam.

五、2019 年学费收费标准 Annual tuition 2019

学费	148, 000/学年
入学考试费	500 元
住宿费	2500/学期（四人间）
其它费用	学杂费、校服费以及 CAIE 考试报名费（按实结算）

Tuition	148, 000 RMB per year
Enrollment test	500 RMB
Boarding fees	2500 RMB for termly boarder
Other fees	Sundry fees、uniform and CAIE registration fee (The fees will be paid by the actual amount occurred.)